



TCG Nordica, Xi Ba Road no.101, Chuang Ku/ Loft
Kunming, 650032, Yunnan, People's Republic of China
中国云南昆明市西坝路 101 号, 创库艺术主题社区内
(云南白药厂旁), TCG 诺地卡画廊 650032
+86 (0)871-64114692; www.tcnordica.com

Sharing Christmas traditions from around the world and providing a genuine holiday environment for the Chinese and international community.

为国际社区和当地居民营造一个真实的节日氛围, 与来自世界各地的人们一起分享圣诞节传统。

TCG Nordica 13th Christmas Fair

OBJECTIVES & GUIDELINES

TCG 诺地卡第十三届圣诞集市宗旨和指导原则

GUIDELINES FOR THOSE SELLING ITEMS AT THE CHRISTMAS FAIR:

圣诞集市摊主指导细则:

The following guidelines allow us to fulfill our objectives. These guidelines are set to keep the Christmas Fair running smoothly so that we all can present a successful and fun event for all of our guests. Your participation will help make this event a success!

以下的指导细则能有效地帮助我们实现开展集市的目標、保持圣诞集市运行顺畅, 并为我们的顾客营造一个有意义及成功的活动。感谢您对圣诞集市的热忱, 您的参与将促使此次活动圆满成功。

Finances

- The rent is 250 RMB for two days per-table. Only one table available per vendor. TCG Nordica uses this funds to pay for rent, electricity, water, cleaning, etc.
- All participants in the Christmas Fair must agree to give 5% of your total sales, not your profit, to the Christmas Fair for that year. This earnings will go to the project we sponsor.
- The entrance tickets will also go to the project we sponsor.
- One table space of 120cm² will be provided per vendor.
- 每个摊位 250 元 (两天), 每个摊位只能申请一张桌子, TCG 诺地卡将用这些费用支出水, 电, 清洁, 房租等。
- 所有参与者须将其总收入的 5% 捐给圣诞集市主办方, 用于支持本年度的慈善项目。
- 所有的门票收入都用于支持本年度的慈善项目。
- 每个摊主将有 120 cm² 的空间, 包括桌子。



TCG Nordica, Xi Ba Road no.101, Chuang Ku/ Loft
Kunming, 650032, Yunnan, People's Republic of China
中国云南昆明市西坝路 101 号, 创库艺术主题社区内
(云南白药厂旁), TCG 诺地卡画廊 650032
+86 (0)871-64114692; www.tcnordica.com

Product Guidelines

- The items for your table cannot be purchased at any wholesale market and resold at the Christmas Fair.
- Food and drink items to be sold must be pre-wrapped and intended for consumption outside of the Fair
- All items must be clearly priced
- Vendors will be fined with a 150 RMB penalty, if bringing products different from those in their application
- 参与者不得在集市售卖任何从市场批发的商品。
- 食物及饮品必须包装后以外卖形式销售。
- 所有的商品必须明码标价。
- 如摊主售卖的产品与申请中不符, 我们默认为违约, 需支付 150 元的违约金。



TCG Nordica, Xi Ba Road no.101, Chuang Ku/ Loft
Kunming, 650032, Yunnan, People's Republic of China
中国云南昆明市西坝路 101 号, 创库艺术主题社区内
(云南白药厂旁), TCG 诺地卡画廊 650032
+86 (0)871-64114692; www.tcnordica.com

Table Guidelines

- Please be sure the tables are well displayed with a Christmas theme.
 - Most tables will have wall space behind them on which to hang displays. Nordica staff will provide nails and guidelines on how to hang products. Please bring your own hammer.
 - Space is limited, so vendors may not bring other furniture on which to set items in front of or beside their table for sale or display.
 - Electrical outlets are limited. If you need to use an outlet, please let us know in advance.
 - If you have applied for a table near an electrical outlet, please bring your own extension cord and tape to secure the cord for safety reasons.
 - Please bring enough change to last the entire Fair.
 - Nordica will provide additional overnight security on Friday night, but please bring a cloth to cover your items overnight. Nordica will not be responsible for the items that are left over night. Participants leave your equipments overnight at your own premises Friday night.
 - After the Fair, please be sure to clean up the area around you, clean your table and take the trash with you.
 - If you have not arrived and set up your table before the Christmas Fair begins at 5pm Friday afternoon, the table will be given to someone else.
-
- 确保商品陈列精美。
 - 大多数桌子后面都会有相应用于展示的墙面，如果使用墙面，请向诺地卡员工咨询并领取统一型号的钉子，并在其指导下使用。请不要损坏墙面并自带锤子。
 - 空间有限，各摊主不允许携带多余家具展示或出售其商品。
 - 用电接口有限，如果您需要使用，请事先通知我们。
 - 如需使用电源，为安全起见请自带插线板，确保连接安全。
 - 集市期间，请自备零钱。
 - 周五晚将有诺地卡安保人员值班，请务必自带不了遮盖商品。诺地卡对于由摊主自己造成的遗失商品一概不负责任。
 - 集市结束后，请务必将您摊位周围清扫干净，并带走所有垃圾。
 - 如果摊主没能在集市开始（下午 5 点开始）之前到达并设置摊位，主办方有权取消其参加资格。